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Ad pkt. 1 
Dagsordenen for studienævnsmødet den 17. november 2021 blev godkendt.  

Humanistisk Fakultet 
Fakultetssekretariatet 
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 Side 2 

 
Ad pkt. 2 
Referat fra 13. oktober 2021 blev godkendt på mødet.  
 
Ad pkt. 3 

a) Formanden:  
- Konstaterede, at mødet i december bliver det sidste møde i Studienævn 

for Pædagogik, da studienævnet pr. 1. januar 2022 er lagt sammen med 
Filosofisk Studienævn.  

- Orienterede om, at det er aftalt med instituttet at FW forsætter i 2022 
som studieleder for kandidaten, mens Gro Hellesdatter Jakobsen bliver 
ny studieleder. Dette betyder, at Gro Hellesdatter Jakobsen fra 2023 bli-
ver studieleder for begge uddannelser. LLF fortsætter som studieleder 
for MIG.  

- Informerede om at både BA- og KA-uddannelsen har holdt møder med 
fakultetet om studieordningsændringer, der skal gennemføres. Det 
netop godkendte vademecum medfører enkelte ændringer allerede fra 
1. september 2022, andre mere omfattende ændringer skal først træde i 
kraft pr. 1. september 2023. 

- Oplyste, at bolden med den generelle samlæsning ligger hos fakultetet.  
- Informerede om, at det forventes fremadrettet, at valgfag udbudt på Hu-

maniora som minimum forventes at skulle have 60 studerende for at 
kunne blive oprettet. Dog arbejdes der med en model for faget Ledelse 
af projekter i organisationer om samlæsning med deltidsuddannelsen. 
Undervisningen skal i så fald lægges i tidsrum, der passer deltidsstude-
rende. 

b) Vicestudieleder:  
- Oplyste, at arbejdet med ændringer i studieordningen som følge af det 

nye vademecum allerede er i gang. Der må maksimalt være 19 fagele-
menter på en uddannelse men BA’en har 20. Der kan søges om dispensa-
tion hos fakultetet, men der arbejdes med planer om at lægge to fag 
sammen.  

- Informerede om, at der har været indkaldt til møder om fagrådslokaler 
for uddannelserne på HUM. Der er endnu ingen konkrete planer eller 
tidsplan.   

c) De studerende: 
- Oplyste, at der har været fire kandidater til valg til studienævnet. 

d) Sekretariatet:  
- Oplyste, at skemaer for Forår 2022 kommer på næste møde.  
- Orienterede om at siden F20 har potentielle studerende til bachelorud-

dannelser haft mulighed for at tale med en nuværende studerende om 
alt fra studieliv til dagligdag på et studie på den uddannelse, de overvejer 
at søge ind på. 205 potentielle studerende har talt med studerende på 



 

 Side 3 

HUM. Der arbejdes på, at tilbuddet også kommer til at dække kandidat-
uddannelser.   

- Orienterede om, at SPS og Rådgivende support er et tilbud til såvel VIP 
som TAP og studienævn om rådgivning, støtte eller support i arbejdet 
med sårbare eller udfordrede studerende.  

 
Ad pkt. 4 
Der blev behandlet i alt 12 sager. Se fortroligt referat.   
 
Ad pkt. 5 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 6 
Ingen sager til behandling  
 
Ad pkt. 7 
Ingen sager til behandling. 
 
Ad. Pkt. 8 

a) Studiestart på KA er forløbet tilfredsstillende på et højt fagligt niveau og med 
stort udbytte. Tutorerne har gennemført opfølgning efter ca. 1 måned, op-
følgningen er vigtigt at fastholde, når introdagene er meget komprimerede. 
Der er udtrykt ærgrelse over at det ikke længere er muligt at få biblioteket 
med på introdagene, da det er vigtigt for de studerende, at få kendskab til 
hvad de kan bruge biblioteket til. Studienævnet opfordrer til at bibliotekets 
hjemmesiden tages med på introdagene. Studiestart på BA udsættes til næ-
ste møde (08.12.2021). 

b) Studienævnet gennemgik eksamensstatistikkerne for både BA og KA. Studie-
nævnet fandt ikke anledning til at iværksætte tiltag.  

c) Både BA og KA overholder universitetets undervisningsgaranti og studienæv-
net vurderer derfor at der ikke er basis for at iværksætte tiltag.  

d) Frafaldet på BA’en er desværre steget til 26% og med en rød lampe til følge. 
Studienævnet formoder, at coronasitutionen og de følger, som det har med-
ført, er grunden til den forholdsvise store stigning. På den baggrund finder 
studienævnet ikke anledning til at iværksætte særlige tiltag. Frafald på KA er 
udsat til næste møde 08.12.2021.  

e) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021. 
f) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021. 
g) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021.  
h) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021.  
i) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021. 
j) Studienævnet bemyndiger formanden til at træffe afgørelser i hastesager i 

eksamensperioden.  
k) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021. 

https://sdunet.dk/da/enheder/faellesomraade/studieservice/raadgivende-support
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Ad pkt. 9  

a) Studienævnet havde ingen kommentarer til høringen. 
b) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021. 
c) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021.  
d) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021. 
e) Punktet er udsat til næste møde 08.12.2021.  

 
Ad pkt. 10 
- 
 
Næste møde afholdes den 8. december 2021, kl. 9:30 – 11:30 i Romeo 
 
 
 
Finn Wiedemann 
Studienævnsformand            /           Dorte Cohrt Nebel 
             Studienævnssekretær 
 
 


